
Jednání OORM 31.7.2024 

Přítomni: Švichká Irena, Havel Ivan, Bureš Jiří, Bílek Jiří, Kmošek Tomáš, Roušar Jaroslav, Ondrák Jiří, Bidmon Jiří, Krajmerová 

Dagmar, Soural Jan 

Omluveni: Uher Pavel, Malíšková Martina, Heger Jiří 

Hosté: Říha Pavel 

 

Hodnocení soutěží: Kvalifikace 60m v Sádku proběhla bez problémů,  

OK Plamen v Trstěnici: organizačně bez závad, stížnosti vedoucích na rozhodčí ( J.Peřina a J. Procházka) 

KK Plamen ve Svitavách: bez problémů, poděkování z KSH, stížnosti na nedůstojné komentování (J. 

Procházka) 

Dokončena Junior universita, připomínka na moc teoretický program s malým objemem praktických činností . 

ZHVB:  Pořadatel Březiny u Poličky iniciuje kontrolu příprav a tratě v poslední dekádě srpna. Kroniky budou předány 

ke kontrole do 16.9. Bude jednodenní školení vedoucích k novinkám a dotacím. Prověřit možnosti prostor až 

do 9.11.2024. 

J. Bureš, J. Ondrák:  Je nutno řešit PS12 na ligu mladých hasičů v roce 2025. V součastné době se na ligu používají (kromě závodu 

v Jevíčku) PS12 z SDH Pomezí a SDH Bystré s jednotnými strojníky pro všechna družstva i kategorie. Stále 

častěji se objevují názory vedoucích mládeže, že chtějí, aby si strojníky u svých družstev dělali u přípravky a 

mladších žáků jejich vedoucí a u starších žáků jejich vedoucí nebo sám závodník. Za těchto podmínek není 

SDH Pomezí ani SDH Bystré ochotno stroje na soutěže půjčovat. OORM dává návrh VV OSH SY na zakoupení 

PS12, které bude vlastnit OSH SY. OSH SY bude také zajišťovat servis těchto strojů. Na každé soutěži poté 

bude na zacházení se strojem dohlížet dospělý strojník dodaný pořadatelem. Pokud by mělo dojít k poškození 

stroje z důvodu nevhodného zacházení má právo daný strojník do pokusu zasáhnout a družstvo bude 

hodnoceno NP (neplatný pokus). Je nutné vymyslet, kde se stroje budou skladovat. Pořadatel dané soutěže 

je potom povinen si stroje vyzvednout a po soutěži v naprostém pořádku opět vrátit. Pokud by došlo k 

poškození stroje na soutěži, tak je pořadatel povinen stroj nechat opravit na své náklady. Tyto stroje by 

nemusela využívat pouze mládež, ale také dorostenecké a dospělé kategorie při postupových soutěžích v 

našem okrese. 

Jiří Bidmon: Navrhl řešit problémy s nasazením rozhodčích na soutěže povinností dodat rozhodčího zároveň 

s přihlášeným družstvem. Tato možnost byla odmítnuta, protože většina pořadatelů problémy s rozhodčími 

nemá a náš systém delegace rozhodčích funguje. 

Jan Soural:  Informoval o dotacích do SDH: volnočasové aktivity 30000Kč, MTZ 30000Kč, specifické aktivity 50000Kč,   

Jiří Bidmon: Oslovit rozhodčí na získání kvalifikace 1 třídy. V našem okrese máme málo rozhodčích 1 třídy. 

 Vzhledem k volným místům na akci „RESCUE Camp“ znovu oslovit sbory s tím, že se termín přihlášení 

prodlužuje do 31.8.2024 

 

Zapsala: Irena Švichká 

Ověřil: Jiří Bureš, Jiří Ondrák  

 


